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CONSILIUL LOCAL  AL COMUNEI OBREJIȚA
Nr. 2023 DIN 28 Aprilie 2023

 
PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 28 Aprilie 2023 în cadrul şedinţei extraordinare de îndată
a Consiliului Local al Comunei Obrejița

Consiliul  Local  al  comunei  Obrejița  a  fost  convocat  în  şedinţă  ordinară  prin  Dispoziţia
Primarului comunei Obrejița numărul 75 din 27 Aprilie 2023 cu respectarea prevederilor legale.

Şedinţa de consiliu local s-a desfăşurat în cadrul Primăriei comunei Obrejița începând cu ora
15.30.

La şedinţă au participat un număr 11 consilieri locali din totalul de 11 consilieri în funcție
(dl.consilier local Anița-Enache Adrian a participat telefonic), fiind îndeplinită condiția prevăzută la
art.137 alin.(1) din Ordonanţă de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modificările și completările ulterioare.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință, supune la vot ordinea de zi a
ședinței extraordinare de îndată din data de 28 Aprilie 2023, care se aprobă cu un număr de  11
voturi pentru din 11 voturi exprimate.

Domnul Munteanu Cristian-Costică - președinte de ședință, supune la vot Procesul verbal al
ședinței ordinare din 04 Aprilie 2023, care se aprobă cu un număr 11 voturi pentru din 11 voturi
exprimate.

I. Proiecte de hotărâri privind:

1.  Stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  funcţionarii  publici  şi  personalul  contractual  din  cadrul
aparatului de specialitate al primarului comunei Obrejița, judeţul Vrancea.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu                                  

2. Propunerea de rectificare a bugetului local al Comunei Obrejița, județul Vrancea.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu
    
    

II. Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

Se trece la punctul numărul unu de pe ordinea de zi:
1.  Stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  funcţionarii  publici  şi  personalul  contractual  din  cadrul
aparatului de specialitate al primarului comunei Obrejița, judeţul Vrancea.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu                                  

Dra. Stoica Andreea Georgiana – secretar general – oferă explicații cu privire la stabilirea noilor
salarii ale funcționarilor publici și a personalului contractual din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Obrejița și anume salariile sunt calculate  astfel,  salariul minim brut pe ţară
garantat în plată stabilit potrivit legii pentru anul 2021 ori coeficientul fiecarei funcții.
Dra. Stoica Andreea Georgiana – secretar general – menționează că au fost măriți si coeficienții
fiecărei functii din cadrul  aparatului de specialitate al primarului comunei Obrejița cu 0,05, spre
exemplu, consilier superior de la coeficient 2,15 la coeficientul 2,20.



Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul
aparatului de specialitate al primarului comunei Obrejița, judeţul Vrancea” care se aprobă cu un
număr  de  11  voturi pentru (dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,
dna.Antonache Carmen Roxana, dl.Munteanu Cristian-Costică, dl.Ciochină Sandu, dl.Anița-Enache
Adrian,  dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu  Valeriu-Nicu,  dna.Curtache  Oana-Alina,  dl.Iliescu
Costică-Lucel) din 11 voturi exprimate.

Se trece la punctul numărul doi de pe ordinea de zi:
2. Propunerea de rectificare a bugetului local al Comunei Obrejița, județul Vrancea.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Lalu Valentin – consilier local – menționează că nu este de acord cu faptul că gunoiul menajer
se colectează de la cetățeni o singură dată pe lună.
Dna. Ciobanu Gemona – contabil – oferă explicații cu privire la virările de credite din trimestrul II,
pentru plata salariilor.
Dna.  Curtache Oana-Alina – consilier local – întreabă de ce se plătesc în continuare facturile la
Orange – WIFI 4 EU dacă de mai bine de un an și jumătate acest serviciu nu funcționează
Dl. Lalu Valentin – consilier local – aduce la cunoștință faptul că ar trebui suplimentat numărul
camerelor de supraveghere și în punctele zootehnie și zona lifa
Dl.  Iliescu  Costică-Lucel  –  consilier  local  –  propune  ca  la  deciziile  cu  privire  la  amplasarea
camerelor  de  supraveghere  în  anumite  zone  din  comună  să  participe  și  consilierii  locali  sau
persoanele direct interesate
Dl. Iliescu Neculai-Valerică – viceprimar – menționează că nu s-au montat încă cele 6 camere de
supraveghere iar poziția acestora poate fi modificată

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Propunerea de rectificare a bugetului local al Comunei Obrejița, județul Vrancea” care se
aprobă cu un număr de 11 voturi pentru (dl.Rînja Gheorghe, dl.Iliescu Neculai-Valerică, dl.Barbu
Ion, dna.Antonache Carmen Roxana, dl.Munteanu Cristian-Costică, dl.Ciochină Sandu, dl.Anița-
Enache Adrian, dl.Lalu Valentin, dl.Racovițeanu Valeriu-Nicu, dna.Curtache Oana-Alina, dl.Iliescu
Costică-Lucel) din 11 voturi exprimate.

II. Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

Dl. Ciochină Sandu – consilier local – întreabă dacă se pot transfera bani către titlul Salubrizare
pentru ca mașina de gunoi să colecteze gunoiul menajer de două ori pe lună.
Dna.  Ciobanu  Gemona  –  contabil  –  răspunde  că  nu  se  poate,  plata  colectării  și  transportului
gunoiului menajer se poate plăti doar din încasările din taxa de salubrizare, iar suma alocată pentru
anul 2023 este de 80 mii lei. 
Dl.  Racovițeanu Valeriu-Nicu – consilier  local  – menționează  că ar trebui  colectați  banii  de la
cetățenii care nu-și achită taxa de salubrizare de foarte mulți ani.
Dna.  Curtache Oana-Alina – consilier local – menționează că ar trebui ca gunoiul menajer să se
colecteze de două ori pe lună și o singură data pe luna gunoiul selectiv, nu invers cum este în acest
moment.
Dl.  Iliescu Costică-Lucel – consilier local – solicită o listă cu toți contribuabilii care nu-și achită
taxele și impozitele, în special taxa de salubrizare.
Dl.  Iliescu Neculai-Valerică – viceprimar – răspunde că poate fi pusă la dispoziția consilierilor
locali acea listă cu datornicii dar fără a fi trecute datele cu caracter personal.
Dl.  Racovițeanu  Valeriu-Nicu  –  consilier  local  –  propune  realizarea  unei  campamanii  pentru
sterilizarea câinlor din comună gratuit. 
Dl.  Lalu  Valentin  –  consilier  local  –  întreabă  în  ce  stadiu  ne  aflăm  în  legătură  cu  bornarea
terenurilor.
Dl.  Racovițeanu  Valeriu-Nicu  –  propune  realizarea  în  continuare  a  lucrărilor  de  îndreptare  și
balastare drumuri de exploatare agricolă



Dl.  Iliescu  Costică-Lucel  –  consilier  local  –  propune citirea  proceselor  verbale  de  la  ședințele
anterioare pentru a se vedea problemele aduse în discuție și dacă acestea au fost rezolvate sau nu.
Dl.  Racovițeanu Valeriu-Nicu – întreabă dacă a fost caștigată licitația pentru camera mortuară și
cine este firma câștigătoare.
Dl. Rînja Gheorghe – consilier local – aduce la cunoștință problema cetățenilor care deversează
conținutul  foselor septice în canalizare si propune aplicarea amenzilor  pentru cei care fac acest
lucru.

Domnul Munteanu Cristian-Costică - președinte de ședință, declară ședința închisă.

             Președinte de ședință,                                                                    Contrasemnează,
     Cristian Costică MUNTEANU                                                   Secretar general al comunei,
                                                                                                           Andreea Georgiana STOICA


